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Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3'
Νότιου Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: «Αβέβαιο το μέλλον της μελισσοκομίας στον νομό
Λασιθίου»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση μελισσοκόμων από τον νομό Λασιθίου Κρήτης,
μεγάλα είναι τα προβλήματα που έχουν δημιουργηθεί στον κλάδο τους,
κυρίως λόγω της ελάχιστης έως μηδαμινής βροχόπτωσης και της
παρατεταμένης ξηρασίας, η οποία προκάλεσε την έλλειψη χλωρίδας στον
νομό Λασιθίου με αποτέλεσμα οι κυψέλες να υστερούν σε ανάπτυξη,  διότι η
γύρη που μετέφεραν οι μέλισσες ήταν ελάχιστη. Συνεπακόλουθο των ως άνω
είναι να καταστούν οι μέλισσες ευάλωτες σε όλες τις ασθένειες,  να μην
υπάρχουν νέες γέννες μέσα στις κυψέλες, τα μελίσσια να καταρρέουν στην
κυριολεξία και οι απώλειες στην παραγωγή μελιού να φτάνουν το 97%.
Μας τόνισαν οι ανωτέρω ότι πλέον το μέλλον της μελισσοκομίας στην περιοχή
τους κρίνεται αβέβαιο, καθώς χάθηκαν μεγάλοι πληθυσμοί από τα μελίσσια
τους λόγω της ασιτίας, επειδή στον νομό τους τον περασμένο χειμώνα
έπεσαν οι λιγότερες βροχές σε επίπεδο χώρας και οι θερμοκρασίες του
καλοκαιριού ήταν οι πλέον υψηλότερες. Επισημαίνουν οι ως άνω ότι ο κλάδος
τους, ο οποίος ανέκαθεν ήταν κλάδος προσφοράς στην ελληνική κοινωνία και
την εθνική οικονομία, τώρα που τα προβλήματα είναι μεγαλύτερα και
αξεπέραστα, χρειάζεται τη στήριξη του κράτους, της κυβέρνησης και της
Ευρωπαϊκής Ένωσης και ζητούν άμεσα χορήγηση οριζόντιων αποζημιώσεων
ή έκτακτων οικονομικών ενισχύσεων για την ανακούφιση και την ενίσχυση
των μελισσοκόμων του Νομού Λασιθίου.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ.Υπουργός:

Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε,  ώστε να ικανοποιηθεί το
παραπάνω αίτημα των μελισσοκόμων του Νομού Λασιθίου;
Ο ερωτών Βουλευτής
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